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(Inf. wł.). Niedawno został udostępniony mieszkańcom punkt selektywnej zbiórki odpadów
komunalnych. Ulokowano go w Przyłęku, a jest dostępny w dni robocze, przy czym w soboty
krócej. W ten sposób władze gminy wyszły naprzeciw społecznemu oczekiwaniu. Przy tym
liczą na to, że pozbywającym się czegoś zbędnego bliżej będzie do PSZOK-u niż np. do lasu.
 

- To nie znaczy, że odsunęliśmy od siebie zbiórkę tzw. wielkich gabarytów przez służby gminne.
Uważam, że dość często one docierają do naszych miejscowości - stwierdza burmistrzyni Marta
Ptasińska: - Podobnie jest w przypadku odbioru śmieci konsumenckich. Chcemy być gminą czystą
dla siebie i dla gości...

Do poprzedniego  poniedziałku  w gminie  realizowano masowe wywozy  tego  wszystkiego,  co  ze
swoich  nieruchomości  usunęli  powodzianie.  Takie  działania  będą  kontynuowane,  jednak  już  z
mniejszą intensywnością, przy czym dobrze być w kontakcie z urzędem burmistrza, aby znaleźć się w
harmonogramie porządkowym.

Na bieżąco samorząd miejski analizuje koszty ponoszone w ramach gminnego systemu śmieciowego.
One stale rosną, stąd społeczność lokalna powinna brać pod uwagę, że w ciągu tego roku nastąpi
podwyżka opłat.
 

- Być może przyjdzie taki moment, że będziemy musieli podnieść cenę za usługę, bo m.in. dawno
tego  nie  czyniliśmy  i  pozostajemy  gminą  z  pułapem niższych  stawek  -  wyjaśnia  rozmówczyni
DKL24.PL:  -  Powódź  też  dała  po  kieszeni,  bo  musieliśmy  dodatkowo zapłacić  sporą  kwotę  za
wywiezienie 6 tys. ton odpadów.
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